
Iz naše oraanizaciic 
Štajersko. 

Učiteljsko društvo za celjski okraj 
je zborovalo na Svečnico v Celju pri mnogo
brojni udeležbi, kakršne nismo vedno vajeni. 
42 tovarišev se je odzvalo svoji stanovski dolž
nosti, med njimi smo videli celo take, ki se 
že nekaj let sem niso udeleževali naših se
stankov. Upamo, da nam ostanejo kot obisko
valci zvesti tudi pri bodočih zborovanjih ! — 
Društvu je nanovo pristopil tov. Julij Sevnik 
iz Dramelj, kot gostinji sta bili navzoči tova
rišici Leckerjevi, svojo odsotnost je opravičilo 
nekaj tovarišev in tovarišic. 

Predsednik t*v. Černej pozdravi navzoče, 
posebe še novega Častnega člana tov. Armina 
Gradišnika in c. kr. nadzornika g. Josipa Su
paneka, izražujoč željo, da bi se vsi učitelji 
tesno oklenili društva. Učitelj edini more mi
sliti in čutiti popolnoma z učiteljem sotrpinom. 
Stranke nas upoštevajo navadno le toliko, ko
likor nas slučajno rabijo. A če nas vse zapu
sti, ostavi nam varno zavetje naša organizacija, 
ki jo izpopolnimo v močno trdnjavo. Osebno 
nasprotstvo, sovraštvo ali celo izdajstvo naj ne 
sega v to trdnjavo, a parola, pod katero se 
najdemo, nam bodi: zaveden, napreden učitelj 
in taka učiteljica. 

Nato čita čestitko, ki se je pisala c. kr. 
nadzorniku g. J. Supaneku povodom njego
vega odlikovanja ter naznanja, da je vposlal 
imenik vseh članov „Zvezi". — Bazpravljalo 
se je iznova na dolgo in široko o aferi Va
lenčičKocijan, končno je tov. predsednik česti
tal tov. Valenčiču, da si je znal na primeren 
način dobiti zadoščenje. 

Pri zborovanju so bili na razpolago na
ročilni listi vsem tovarišem, ki jih niso dobili 
potom šolskih vodstev. Da je uvedba naročil
nih listov in vplačevanje časopisov in knjig 
potom socialnega odseka jako praktična, ne bo 
nihče ugovarjal; tembolj pa se treba čuditi, 
da se najdejo tovariši voditelji, ki ne privo
ščijo take dobrote ne sebi, pa tudi ne svojim 
tovarišem. 

Tov. Fr. Brinar je predlagal, naj se na
sveti proti sedanjemu običaju obravnavajo na 
koncu zborovanja, zakaj nekateri nasveti se 
šele izcimijo tekom vsakokratnega dnev
nega reda. 

Predavanje gospe Tilke Brinarjeve, »Ne
kaj iz življenja naših mladih" je bilo z odo
bravanjem sprejeto. 

Prosti razgovor je nato vpletel tov. Fr. 
Brinar o ministrski odredbi v zadevi hišnih 
nabiralnikov. Poudarjal je, da se naj mladina 
navaja k varčevanju, ki ga lahko učitelj z na
biranjem malih zneskov pospešuje; zneske po 
1 K pa že obrestonosno naloži v kakem denar
nem zavodu. Pri takem nabiranju, oziroma 
varčevanju spozna učitelj lahko dodobra otroka 
glede poštenosti. 

Priporočalo se je tudi pristop k „Na
rodni založbi". 

Sklenilo se je pri podpornih članih po
birati podpornino a 2 K vedno le za tekoče 
leto, obenem pa potrkati pri raznih slovenskih 
trgovcih, kamor zahaja učiteljstvo kupovat, da 
pristopijo društvu kot podporni člani. 

Na predlog tov. Cerneja se je sklenilo, 
da si naše društvo iz društvenega imetja na
bavi skioptikon, za kar se že zdaj neka vsota 
votira, tekom leta pa pridene toliko, da že 
lahko z novim letom društvo razpolaga z njim. 
Gotovo se bodo našli tudi prijatelji šole in 
učiteljstva, ki bodo radevolje dali kak prispe
vek za to pripravo. 

Prihodnje zborovanje se določi na dne 
19. marca. 

Konjiško učit. društvo je imelo svoje 
zborovanje dne 6. januarja 1909 v Konjicah. 
Tov. predsednik pozdravi navzoče, posebno 
okr. šol. nadzornika g. Schehla ter izraža željo, 
da bi pristopil k društvu, ker se s tem za
upanje pospešuje, a učiteljstvo uživa večji 
ugled. Spominja se tudi regulacije učiteljskih 
plač 1. 1909. Da pa v resnici kaj dožemo, je 
treba trdne organizacije. Zatorej poživlja na
vzoče v bojno vrsto, časi so resni. Vsi za 
enega eden za vse ! Trdno se družimo, potem 
pa v močni falangi stopimo proti onim, ki 
nam kratijo čast in ugled! Le na ta način 
dosežemo tudi to, kar nam gre. Nato nam 
poda kratko zgodovino organizacije. 

Tov. Schell predava o pouku v naravi. 
Ker je ta tema v našem okraju še nova, so 
poslušalci z velikim zanimanjem sledili njego
vemu izbornemu izvajanju ter so izrazili željo, 
da bi tovariš v primernem času pokazal to 
praktično. 

Nato pride predavanje g. okraj, šolskega 
nadzornika v spisanju tabele V, o zbirki nor
malij z indeksom, o obravnavi šolskih zamud, 
o novi šolski matici itd. To predavanje je 
dobro služilo posebno šolskim voditeljem, da 
se jim pri sestavljanju uradnih spisov olajša 
delo ter se odstranijo morebitne nejasnosti. 

Končno se je na predlog tov. Kožuha 
sklenilo, da si društveniki naročajo časnike 
notom socialneea odseka. 


